

Gut zu wissen: / Good to know:

SPA AND A SURPRISE
22.02. MOVIE Spa from 12 pm to 7 pm.
Film 7 pm.

- ★ MASSAGE
- ★ SELF-SERVICE STATION
HAND CREAM
- ★ SURPRISE NAIL POLISH
- ★ FACE MASKS AND FACE
SCRUBS
- ★ ASMR
- ★ HAIRCUTS
- ★ SPA FEET



Braunschweiger Str.53/55

B53/55

Februar
February
2020

PROGRAMM

B53/55 (Braunschweiger Straße 53/55, 12055 Berlin, S+U Neukölln)
Contact: b53@lists.riseup.net
Blog: b5355.noblogs.org

Montag, 03.02. 20 Uhr: <i>Snack Attack Küfa</i> Kommt vorbei und genießt leckeres veganes Essen.	Monday, 03.02. 8pm: <i>Snack Attack Kitchen 4 all</i> Come round and enjoy delicious vegan food.	und warme Getränke, Cocktails und Snacks. Um 19 Uhr zeigen wir einen Überraschungsfilm. Das Geld geht an Solizimmer.	snacks. At 7pm we will show a surprise movie. Money goes to Solidarity Rooms.
Mittwoch, 12.02. 19 Uhr: <i>Offenes Projektraum- Treffen</i> Das Treffen steht allen Interessierten offen, die im Raum Veranstaltungen machen wollen.	Wednesday, 12.02. 7pm: <i>Open project space meeting</i> The meeting is open for everyone who's interested in hosting events in the space.	Freitag, 28.02. 20 Uhr: <i>Kommunistischer Tresen</i> Friedel im Exil und verstreute Kommunist*innen laden jeden dritten Freitag im Monat ein! ...in der Hoffnung, für all jene einen Ort des Austauschs zu schaffen, die sich mit dem Bestehenden nicht abfinden. Dazu werden stets Lieder aus der Geschichte der Emanzipation gesungen.	Friday, 28.02. 8pm: <i>Communist Bar</i> Friedel in exile and some scattered communists invite every 3rd Friday a month! ...in the hope to create a place of exchange for all those who do not accept the present state of affairs. We'll sing songs from the history of emancipation.
Sonntag, 16.02. 19-22 Uhr: <i>Nacho Movie Night</i> Wir zeigen „Justice On Trial“ (Johanna Fernandez, USA 2010, OmU) über Mumia Abu-Jamal mit anschließenden Updates zu neuen Entdeckungen in seinem Fall. Dazu reichen wir Getränke und Nachos mit veganen Dips gegen einen selbstgewählten Beitrag – das Geld geht an Soli- Zimmer. Der Film beginnt pünktlich um 19.30 Uhr. Rauchfrei.	Sunday, 16.02. 7-10pm: <i>Nacho Movie Night</i> We show „Justice On Trial“ (Johanna Fernandez, USA 2010, OT+Germ. Subs) about Mumia Abu-Jamal with updates about his current situation afterwards. We offer drinks and Nachos with vegan dips for a fee of your own choice – money goes to Solidarity Rooms. The movie starts on time at 7.30pm. Smoke-free.	Samstag, 29.02. 19 Uhr: <i>Rotes Cafe Tresen</i> Rotes Café meets Schlafplatzorga! Soli-Tresen zur Organisation von Schlafplätzen für obdachlose Refugees, Migrant*innen und Newcomers in Berlin. Das Rote Café ist ein im Uni-Streik 1988/89 erkämpfter Freiraum und zählt zu den letzten selbstverwalteten, nichtkommerziellen Freiräumen der sog. Freien Universität Berlin.	Saturday, 29.02. 7pm: <i>Rotes Cafe bar</i> Rotes Café meets Schlafplatzorga! Soli-drinks for organizing sleeping places for homeless refugees, migrants and newcomers in Berlin. The Rote Café is a free space won in the university strike in 1988/89 and is one of the last self- governing, noncommercial open spaces at the so-called Freie Universität Berlin.
Samstag, 22.02. 12 Uhr: <i>Soli Spa</i> Soli Spa mit Massagen, Fußbädern, ASMR, Überraschungs-Nageldesign, Gesichtsmasken und – peelings, eine Handcreme-Station mit SB und Haarschnitte. Es gibt kalte	Saturday, 22.02. 12pm: <i>Soli Spa</i> Soli Spa event with massages, foot baths, ASMR, surprise nail polish, face masks+scrubs, a self-service hand cream station and hair cuts. There will be cold and warm drinks, cocktails and		